

Date: 11/03/2020

ملخص التعديلات التي تم تطبيقها على التقويم الجامعي للفصل الدراسي الثاني :2020/2019
	التعديل / البيـــــــــــــان
	المواعيد المحدثة

	-1تأجيل فترة الإمتحانات النصفية الحالية .MTA
-2عدم وجود فترة للإمتحانات التعويضية Make upالخاصة الخاصة بالإمتحانات النصفية ل  MTA
-3في حال لم يختر الطالب أي من المواعيد المحدثة فلديه خيار آخر بتأجيل ال MTAالى الفصل الصيفي  2019/2020أو الفصل الدراسي الأول .2020/2021
	15-16-21-22-23 April

	-1تأجيل الواجبات الدراسية ال TMA
-2عدم وجود فترة تعويضية في حال تأخر الطالب عن تسليم الواجب. 
	5-6-7 May

	1- الإبقاء على مواعيد الإمتحانات النهائية Final exams كما كانت في التقويم الجامعي السابق .

	From 30 May To 11 Jun



Summary of modifications that have been applied in second 2019/2020 calendar
	Modification
	Updated dates 

	1- Postpone for current MTA
2- No Makeup for MTA.
3- In case the student didn’t choose any of modified dates he has another choice to postpone it for summer semester 2019/2020 or first semester 2020/2021
	15-16-21-22-23 April

	1- Postpone submitting TMA  
2- There’s no compensatory period in case the student didn’t fulfill the mentioned deadline 
	5-6-7 May

	1- The final exams dates will remain as it was in the previous calendar 
	From 30 May To 11 Jun









Dear Students,
I would like to bring into your attention that due to outbreak of corona virus in some of AOU branch the calendar has been modified as mentioned in the attached file .
pleas note that there's no makeup on MTA for current semester 
P.S
The new Unified MTA, Final exams will published later on 
[bookmark: _GoBack]
الطلاب الأعزاء،
نسبة لتفشي مرض الكورونا (حمانا الله وإياكم) في بعض دول فروع الجامعة العربية المفتوحة إحترازاً تم تعديل التقويم الجامعي كما موضح في الملف المرفق 

جداول امتحانات الميدتيرم والنهائي سوف يتم إعلانها لاحقا
